

تعليمات الاشتراك في اختبارات تحديد المستوى المجانية

عزيز المشترك،

من أجل إتمام تحديد المستوى، نرجو اتباع الخطوات الآتية:

1. زيارة الموقع الإلكتروني www.nsrealize.com
2. الانتقال إلى صفحة NSR Academy for English من القائمة الرئيسية.
3. ملء النموذج الموجود في الصفحة بالبيانات المطلوبة واختيار الاختبار التشخيصي المطلوب، ثم الضغط على "Subscribe".
4. التأكد من استلام بريد إلكتروني يحتوي على روابط الدخول للاختبار.
5. يرجى استخدام الروابط المرسلة بالبريد لإتمام الاختبار التشخيصي والذي يتكون من جلستين: جلسة تقييم القراءة والاستماع و جلسة تقييم مهارة التحدث والكتابة الإنشائية.

تفاصيل المقابلة الشخصية :

مدة المقابلة: تستغرق المقابلة حوالي 30 دقيقة.

المحتوى: ستنضمن المقابلة أسئلة لتقييم مهاراتك في التحدث والكتابة الإنشائية، بالإضافة إلى مناقشة النتائج الأولية لاختباري القراءة والاستماع، وشرح عن آلية الدراسة والبرامج المتاحة، ونصائح حول اختيار البرنامج الدراسي المناسب لمستوى المشترك.

التجهيزات: يرجى التأكد من وجود اتصال إنترنت مستقر وكاميرا ويب وميكروفون فعالين.

6. نتائج اختباري الاستماع والقراءة: تظهر فور الانتهاء من الاختبار وتسليم الإجابات.
7. نتائج اختباري التحدث والكتابة الإنشائية: بعد تحديد موعد المقابلة وإجرائها، سيتم إرسال تقرير النتائج عبر البريد الإلكتروني خلال 2-3 أيام عمل من تاريخ المقابلة.
8. بعد الانتهاء من الاختبار التشخيصي المجاني، يمكن للمشارك الاشتراك في أحد البرامج التي تناسب مستواه.

إذا كان لديك أي استفسارات أخرى، لا تتردد في التواصل معنا على الأرقام:

+1 647 556 6699

+966 542 633 484

نشكركم على اختياركم لنا، ونتمنى لكم التوفيق في رحلتكم التعليمية.



Instructions for Free Placement Test Registration

Dear Subscriber,

To complete the placement test, please follow these steps:

1. Visit the website www.nsrealize.com.
2. Navigate to the "NSR Academy for English" page from the main menu.
3. Fill out the form on the page with the required information, select the desired diagnostic test, and click "Subscribe."
4. Ensure you receive an email containing the test access links.
5. Use the links sent via email to complete the diagnostic test, which consists of two sessions: a Reading and Listening Evaluation Session and a Speaking and Writing Evaluation Session.

Interview Details:

- **Duration:** The interview will take approximately 30 minutes.
 - **Content:** The interview will include questions to assess your speaking and writing skills, a discussion of the preliminary results of the reading and listening tests, an explanation of the study mechanism and available programs, and tips on choosing the appropriate study program for your level.
 - **Requirements:** Please ensure you have a stable internet connection, a functional webcam, and a working microphone.
6. **Results of the Listening and Reading Tests:** The results are available immediately after completing the test and submitting the answers.
 7. **Results of the Speaking and Writing Tests:** After scheduling and conducting the interview, a report of the results will be sent via email within 2-3 business days from the interview date.
 8. After completing the free diagnostic test, you can enroll in one of the programs that match your level.

If you have any further inquiries, please do not hesitate to contact us at

+1 647 556 6699

+966 542 633 484

Thank you for choosing us, and we wish you success in your educational journey.